
Udruga vinogradara i voćara sv. Martin Varaždinske Toplice obilježila 25 

godina postojanja 
9.3.2025. 

 

 

Udruga vinogradara i voćara sv. Martin Varaždinske Toplice održala je godišnju 

Skupštinu koja je bila prilika ne samo za osvrt na aktivnosti u protekloj godini, već je 

obilježena i 25. obljetnica osnutka i rada jedne od najaktivnijih topličkih udruga. 

 

Što se tiče proteklih godinu dana, predsjednik Udruge  Josip Posavec naglasio je 

već tradicionalne aktivnosti od obilježavanja "Vincekova", podizanje klopoteca do 

organizacije "Martinja u Varaždinskim Toplicama". Udruga je bila aktivna i u brojnim 

događanjima kojima su organizatori Grad Varaždinske Toplice, odnosno Turistička 

zajednica. Članovi Udruge bili su također sudionici "Aquafesta", "Lovrečeva" te 

"Adventa". Naravno, Udruga je sa svojim članovima prisutna na brojnim sajmovima i 

izložbama vina a, između ostalog, sudjelovalo je na izložbi vina "Zlatna kapljica 

2024." u Beretincu. 

 



- Iza nas je godina u kojoj su članovi Udruge bili izuzetno aktivni, bilo da je riječ o 

našoj glavnoj aktivnosti vezano uz vinogradarstvo i vinarstvo, bilo da je riječ o 

manifestacijama u Varaždinskim Toplicama. Imamo odličnu suradnju sa Gradom 

Varaždinske Toplice i naše sudjelovanje u manifestacijama naša je obaveza prema 

sugrađanima - zaključio je predsjednik Posavec koji je zahvalio i Gradu 

Varaždinskim Toplicama i Varaždinskoj županiji na suradnji. 

 

Posavec se ukratko osvrnuo i na 25 godina postojanja i rada Udruge ističući kako je 

Udruga vinogradara i voćara sv. Martin Varaždinske Toplice kroz spomenuto 

razdoblje izrasla u jednu od najaktivnijih udruga te vrste na ovom području. 

 

Čestitavši im na 25. godišnjici, župan Anđelko Stričak je naveo kako manifestacije 

vezane uz vinogradarske datume sve više postaju turističke. 

 

-Krećemo s Vincekovim, potom izložbama vina, prezentacijom Decanter vina, 

podizanjem klopoteca, županijskom berbom i završavamo s Martinjem. Zahvaljujući 

vama, tj. udrugama vinara i vinogradara, kvaliteta naših vina je na zavidnoj razini. 

Kad tome dodamo običaje vezane uz vinograde i vino dobijemo dodatni turistički 

sadržaj – naglasio je župan ističući kako je od svih manifestacija njemu osobno 

najdraža "podizanje klopoca" koji označuje dolazak jeseni i vrijeme kada vrijedni 

OPG-ovci ubiru plodove svog rada. 

 

Čestitke na obljetnici, ali i zahvalu na svemu što rade za Varaždinske Toplice, 

članovima Udruge uputila je gradonačelnica Varaždinskih Toplica, Dragica Ratković. 

 

-Udruga vinogradara i voćara sv. Martin Varaždinske Toplice ponos je našeg grada i 

nositelj brojnih aktivnosti. Osim toga, čuvari su tradicije vinogradarstva i vinarstva 

koje je oduvijek bilo prisutno na ovom području, ali i garancija da će vinogradarstvo i 

vinarstvo ići naprijed i razvijati se - poručila je Ratković dodajući kako će u Gradu 

uvijek imati partnera za provođenje svojih brojnih aktivnosti. Podsjetila je kako Grad 

Varaždinske Toplice iz godine u godinu, kroz razne mjere, pomaže poljoprivrednu 

proizvodnju i da će se tako nastaviti i ubuduće. 







  

  

 


